



DELIVERY BED



Cod. ESF2-2857/00

3-Section mattress, epoxy coated steel square tube with anti rust treatment.
Foam mattress with high density, covered with hygienic and durable PU leather.
Removable foot section mattress. Foot section mounted on silent sliding rails under the main frame.
Back rest adjustment by ratchet. Adjustable height by a hydraulic pump from 60 to 90 cm.
Fixing clamp for anatomical knee crutches. Large Stainless Steel sliding tray for liquid collection under the seat.
Central part (Seat) with Trendelenburg position with 2 rack for more comfort, easy and safe delivering.
Knock down construction. Padded shoulder rest. Hand grips.
All the sections are separated and studied with safety distance and safety block to avoid injuries due to improper use or emergency situation. Sturdy construction for a safe work.
Safety load of 230 Kg. Adjustable height from 60 to 90 cm. Trendelenburg 0 – 15°
DIMENSIONS: 180 x 80 x 60/90 H (cm)
INCLUDED ACCESSORIES :
Mattress Set / Leg Rests (Knee Crutches) / Foot rests / Side Rails / Basket for mattress / Accessory rail.



ESSE3 srl, Via Garibaldi 30
14022 Castelnuovo D.B. (AT)
Tel +39 011 99 27 706
Fax +39 011 99 27 506
e-mail esse3@chierinet.it
web: www.esse3-medical.com





TABLE D'ACCOUCHEMENT



Cod. ESF2-2857/00

Matelas en 3 parties, structure en tube d'acier carré avec revêtement d'époxy et traitement anti rouille. Matelas en mousse à haute densité recouvert de simili cuir PU, hygiénique et durable. Matelas section des pieds amovible. La section de pieds monte sur des rails de glissement silencieux sous le châssis principal. Ajustement du dossier par cliquet. Hauteur variable réglable de 60 à 90 cm par une pompe hydraulique.

Bride anatomiques pour béquilles de fixation du genou. Grand plateau en acier inoxydable coulissant sous le siège pour collecte de liquide. La partie centrale (siège) avec position Trendelenburg et 2 racks pour un accouchement plus confortable facile et sur.

Toutes les sections séparées et assemblées avec distance de sécurité et bloc de sécurité pour éviter les blessures dues à une mauvaise utilisation ou à une situation d'urgence. Construction démontable et très robuste.

Charge de travail sécurisée 230 kg. Hauteur réglable de 60 à 90 cm. Trendelenburg 0 - 15°

DIMENSIONS: 180 x 80 x 60/90 H (cm)

ACCESSOIRES INCLUS: Ensemble de matelas / Repose-jambes (béquille genou) / Rails latéraux / Panier pour matelas / Rail d'accessoires / Epaulière matelassée / Poignées.



ESSE3 srl, Via Garibaldi 30
14022 Castelnuovo D.B. (AT)
Tel +39 011 99 27 706
Fax +39 011 99 27 506
e-mail esse3@chierinet.it
web: www.esse3-medical.com

